
 

 

                                                                                                            
 

Verslag gesprek ADO Den Haag en Supportersvereniging Haagsche Bluf (SVHB) d.d. 2 september 2024 

 

Aanwezig: Joris Mathijsen (Technisch Directeur TD ADO Den Haag), Darije Kalezić (Hoofdtrainer ADO Den Haag), 

Koos Roeg (Supporter Liaison Officer SLO) en als supportersvertegenwoordiging (SV) Jacco van Leeuwen (voorzitter 

SVHB), Michelle Gielbert (bestuurslid SVHB ADO Kids), Rob Wittenberg (bestuurslid SVHB Fan Support), Peter 

Helleman (secretaris bestuur SVHB), Dennis Tettero (supporter FCDH), Ken Le Febre (supporter FCDH), Piet Vink 

(supporter FCDH online), Arthur Levert (supporter FCDH online), Brian van der Pol (supporter) en namens ADO Den 

Haag De Podcast Alberto van der Spiegel. Bovendien aanwezig: Robin Burgman (Marketing Manager ADO Den 

Haag) en (Jill Verreijdt afdeling PR & Communicatie ADO Den Haag). 

 

1 Thuiswedstrijd tegen Excelsior 30 augustus 2024 

 

De TD spreekt zijn waardering uit voor de steun van de kant van de supporters gedurende de gehéle wedstrijd, 

ondanks de tegendoelpunten en het verlies. De steun heeft de spelers en de clubleiding “kracht” gegeven. (“We kun-

nen blijkbaar ook samen verliezen”.) 

De SV onderschrijft het positieve gevoel. Echter, in het rondje door het stadion na de wedstrijd werd gemist dat de 

spelers voor de tribune Midden-Noord stil bleven staan. 

 

2 Communicatie wederzijds 

 

In het overleg op 8 augustus 2024 is afgesproken dat wederzijds open, transparant en eerlijk wordt gecommuniceerd. 

Hoe ligt dat voor de club? Immers, de SV meent dat zij haar afspraken nakomt, om in het belang van de club de rust 

te bewaren. 

Als voorbeeld noemt de SV de afspraak dat - om duidelijkheid te krijgen - vragen van fans zouden worden opgesteld 

voor een interview met de hoofdtrainer. Hierop is van de kant van de club teruggekomen. 

De TD meent dat een aantal vragen inderdaad alsnog niet in alle openheid voor een camera gesteld konden worden. 

Met name de vragen die het vorig seizoen betroffen. Daarnaast bleek dat de status van het gesprek niet duidelijk was, 

dat er sprake was een misverstand: een interview of een ‘babbeltje’. 

Afspraak is dat “regelmatig babbeltjes” worden gehouden door Alberto van der Spiegel met de hoofdtrainer. In overleg 

met de afdeling PR & Communicatie 

 

De SV hoopt dat de afspraak om een vervolggesprek te hebben als SV met Scott McLachlan (Head of Football en ver- 

tegenwoordiger namens eigenaar Bolt ADO Den Haag Holding LLC), Natascha van Grinsven-Admiraal (Algemeen 

Directeur ADO Den Haag) en Joris Mathijsen (TD) snel zal plaatsvinden. Bij de supporters leven veel vragen (zoals 

het meerjarenplan) waarvoor de AD de SV doorverwijst naar de eigenaar. De TD zegt toe dat het gesprek zo snel 

mogelijk - rond een thuiswedstrijd - plaatsvindt. 

Noot: momenteel ligt er een voorstel vanuit de SV om voor de wedstrijd tegen Telstar samen te komen, waarbij de 

voorkeur is dat de eigenaar fysiek aanwezig is, maar desnoods via Teams kan aanschuiven. 

 

Ter overweging wordt een gezamenlijke avond van supporters met spelers c.q. club geopperd. 

 

 

 

 

 

http://www.adodenhaag.nl/


 

3 Financiën club 

 

De SV wijst op een interview van Rob Blankenstein van Haagse Topsport met de hoofdtrainer. De interviewer citeerde 

hierin de vertegenwoordiger namens de eigenaar: “De geldkraan is dicht”. Waar komt deze uitspraak vandaan? 

Ook de hoofdtrainer vraagt zich dat af. De TD reageert stellig, “het klopt niet”. 

 

4 Versterkingen selectie en doelstelling van de club 

 

In een eerdere fase van overleg was sprake van 4 versterkingen van de selectie. Op dit moment is - ‘heet van de 

naald’ - sprake van 2 (een Zweedse en een Finse speler). De TD: “Hiermee komt de totale selectie op 23 spelers. Op 

elke positie een dubbele bezetting van gelijkwaardig niveau is onmogelijk. Ook financieel niet.” 

 

In het overleg op 8 augustus 2024 was de doelstelling promotie naar de eredivisie (conform het tweejarenplan). Na 4 

wedstrijden in het huidige seizoen is de ambitie bijgesteld en is de doelstelling “het beter doen als vorig seizoen en zo 

snel mogelijk promoveren”. Het spelersbudget dit seizoen blijft “ongeveer hetzelfde”, als vorig jaar zomer. 

 

De hoofdtrainer streeft naar een team op het veld “dat strijdt en vecht”. In de hoop dat de supporters zich kunnen iden-

tificeren met de speelwijze. Bij deze speelwijze hoort dat spelers tijdens de wedstrijd in technische zin “controleren en 

terugspelen”. Ondanks dat supporters roepen “jagen, jagen”. 

 

5 Spelers in het supportershome en in het uitvak 

 

De hoofdtrainer zegt toe dat in overleg met de SLO en de teammanager van de selectie spelers na een thuiswedstrijd 

het supportershome bezoeken. 

 

De SV vraagt of het bij uitwedstrijden mogelijk is om geblesseerde spelers (kort) plaats te laten nemen in het uitvak. 

De TD zal hierop terugkomen. De SLO wijst erop dat hierbij ook andere afdelingen binnen de club, zoals o.m. de 

afdeling Veiligheid, moeten worden betrokken. 

 

6 Reïntegratieproject gemeente 

 

De SV wijst op een reïntegratieproject van de gemeente. Hierin is teambuilding belangrijk. Eén van de supporters 

heeft een eigen sportschool en neemt deel aan dit project. Veel supporters van ADO Den Haag trainen hier en de 

trainer wordt uitgenodigd om met de selectie langs te komen. Een uitnodiging hiervoor om ook een bijdrage te leveren 

ziet de club tegemoet en zal dan worden beoordeeld. 

 

7 Omroep West 

 

De SV vraagt zich af hoe de relatie met Omroep West inmiddels is. 

Op zeer korte termijn is er overleg tussen de TD en de omroep. 

 

8 Structureel overleg 

 

Wederom wordt afgesproken dat in de eerste seizoenshelft tweemaal en in de tweede seizoenshelft tweemaal wordt 

overlegd met de TD en de hoofdtrainer. Op 8 augustus 2024 heeft al een overleg plaatsgevonden. De SLO zal echter 

in deze seizoenhelft in de maand november een volgend overleg plannen. Locatie en tijdstip volgen later. 


